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保修卡

•  采用全高清玻璃镜头，有效像素达200万(1080P)。

•  采用4倍光学变焦镜头，图像拍摄细致入微。

•  1/2.8英寸优质CMOS传感器。

•  图像清晰，画面细腻流畅，分辨率达1080P/30fps。

•  采用专业的色彩处理技术和光学性能，展现完美逼真的图像。

•  采用大光圈镜头，自如地应对弱光下的拍摄。

•  支持大角度智能云台旋转，采用静音马达，确保镜头旋转时没有一丝声

响。

•  支持遥控器，通过遥控器远程控制开关机，焦距调节，镜头旋转等功能。

•  支持免驱设计，USB即插即用。

•  设备在工作时，请不要用手去拨动镜头或者转盘，否则会导致设备的智

能定位功能失效。

•  请不要用手或者其它物品接触摄像头的镜头玻璃表面，可能会弄脏或者

损伤镜头，影响摄像头的成像效果。

•  红外遥控接收窗口，不能被物品遮挡，否则可能导致遥控器无法正常使

用。

•  建议使用Windows 7/Android 7.1及以上版本系统，较低版本系统可能

需要安装USB万能驱动，同时兼容性可能会比较差，从而影响PSE0600C

的使用效果。

•  PSE0600C最多可以预设6个位置，短按遥控器上的数字键，摄像头会转

到之前设置的指定位置。
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图像翻转

长按   键约3秒，图像会翻转180°。

本产品采用精密的光学结构设计，先进的机械设计，具有拍摄，云台旋转等

特性，图像摄录更加真实自然，适用于视频会议，远程教学，网络直播等领

域，产品特点如下：
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•  A full HD glass lens with e�ective pixels 2 million (1080P).

•  Exquisit shooting image under a 4x optical zoom lens.

•  1/2.8-inch high-quality CMOS sensor.

•  Clear image and �ne and smooth playing with the resolution up to 1080P/30fps.

•  Perfect and lifelike images presented by the professional color processing 

technology and optical performance.

•  Well handling of shooting in dim light with large-aperture lens.

•  Smart cradle head with wide-angle rotating function equipped with silent motor 

to ensure that there is no noise when the lens rotates.

•  Remote control enabling remote on/o�, focal distance adjustment, lens rotation 

and other functions.

•  Drive-free design with plug-and-play USB interface.
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•  When the device is working, please do not move the lens or turntable with 

your hands, in case of failures of the smart positioning function.

•  Please do not touch the glass surface of camera lens with your hands or 

other objects, to avoid stains or damagesto the lens and a�ect the imaging 

e�ect of the camera.

•  The infrared remote-control receiving window should not be blocked by 

objects; otherwise, the remote control may not work normally.

•  It is recommended to use Windows 7/Android 7.1 operating system or later 

versions. Prior versions may require an universal USB driver, and the 

compatibility may be worse, which will a�ect the performance of 

PSE0600C.

•  PSE0600C can preset up to 6 positions; short press the number button on 

the remote control, the camera will turn to the pre-set positions.

Image �ip

Press and hold the       key for about 3 seconds to �ip the image 180°。

This product adopts sophisticated optical structure design and advanced 

mechanical design, with the characteristics including the integration of shooting 

and sound positioning. The shooting image is more authentic and natural. It is 

suitable for video conferencing, distance learning, live-streaming and other 

scenarios. The product features are as follows:


